



التاريخ: 9 أبريل 2018

Date: 9 April 2018

Mr. Hassan Abdulrahman AL SERKAL
Executive Vice President and Chief Operations officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates.

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي ، الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Dear Mr. Al Serkal,

Subject: Election of Chairman and Vice Chairman of the Board

الموضوع : انتخاب رئيس مجلس ادارة بنك دبي التجاري ش.م.ع. ونائبيه

Kindly be advised that the Board of Directors of Commercial Bank of Dubai PSC held a special meeting on Sunday 8 April 2018 at 2:00 pm in the Head Office of the Bank during which the following decisions have been taken:

نود احاطتكم علماً بأن مجلس ادارة بنك دبي التجاري ش.م.ع عقد اجتماعاً استثنائياً يوم الاحد الموافق 8 أبريل 2018 على الساعة 2 ظهراً في المقر الرئيسي للبنك وتم خلاله اتخاذ القرارات التالية:

- 1- Election of Mr. Humaid Mohammad Obaid Yousuf Alqutami as Chairman of the Board; and
- 2- Election of Mr. Ahmad Abdulkarim Julfar as Vice Chairman of the Board.

- 1- انتخاب السيد حميد محمد عبيد يوسف القطامي رئيساً للمجلس بالإجماع
- 2- انتخاب السيد أحمد عبد الكريم جلفار نائباً للرئيس بالإجماع

The Board also nominated the different Board Committees' Chairmen and members.

كما تم خلال الاجتماع تعيين رؤساء وأعضاء مختلف اللجان التابعة للمجلس.

Yours sincerely,
Souhayel Tayeb
Group Company Secretary

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،
سهيل التائب
أمين سر المجموعة

